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På skolebestyrelsens decembermøde valgtes der ny formand, da den tidligere formand har trukket 
sig fra posten. Gertrud Exner, der hidtil har været næstformand, er nu valgt som formand. Ny 
Weisser Øhlenschlæger er valgt som næstformand.  

På skolen er der stor opmærksomhed på Corona og på retningslinjer og krav i den anledning. Skolen 
har fortsat næsten været forskånet for udbrud på skolen.  

Havmiljøudstillingen er ankommet og opstillet på Skoletorvet. Udstillingen er ikke helt så flot og 
omfangsrig som forventet. Skolelederen orienterede om budget for 2021 – der er ikke så store 
udsving i forhold til 2020. Værd at bemærke er dog øget budget til afholdelse af lejrskoler. Det nye 
budget for lejrskoler afspejler de faktiske udgifter, der er nødvendige for at klasser kan komme på 
tur. Der nu sat midler af til både bestyrelsens kunstudvalg og til udvalget, der skal arbejde med 
fysiske rammer. Skolebestyrelsen er fortsat optagede af arbejdet med principper. Både de 
eksisterende og mulighed for at vedtage nye. 


